
Fra: arne <arne@kvamme-gard.no>
Sendt: onsdag 6. april 2022 10:25
Til: Eirik Berntsen
Emne: RE: SV: Tilkjørte jordmassar til privat bustadtomt, g/bnr 142/19

Takk for informativt svar. Frå byggesaksvakta fekk eg (munnleg) svar om at grøntanlegg/plen rundt huset
i slik avgrensa omfang som her ikkje er søknadspliktig. Det er ikkje snakk om høge murar eller store
terrenginngrep. Eg går ut frå at planting og å stella til tomta er implisitt i eit byggjeløyve.
Med helsing
Arne Magnar Kvamme

Sendt fra min Galaxy

-------- Opprinnelig melding --------
Fra: Eirik Berntsen <eirik.berntsen@alver.kommune.no>
Dato: 06.04.2022 10:00 (GMT+01:00)
Til: arne@kvamme-gard.no
Emne: SV: Tilkjørte jordmassar til privat bustadtomt, g/bnr 142/19

Hei,

Som privatperson kan man motta rene jordmasser til eget bruk på egen eiendom, i det omfanget du
beskriver, uten særskill tillatelse etter forurensingsloven fra kommunen. Det er ditt ansvar å forsikre deg
at massene er rene.

Videre er mottak og opparbeiding av jordmasser et tiltak etter plan- og bygningsloven. Du må selv sørge
for å innhente eventuelle nødvendige tillatelser etter plan- og bygningsloven. Jeg ser du har vært i dialog
med byggesaksvakten, og regner med du har fått svar om forhold etter plan- og bygningsloven der.

Mvh
Eirik Berntsen | Avdelingsleiar, Miljø og tilsyn
Telefon: 45 33 02 77

Innbyggjarservice: 56 37 50 00
www.alver.kommune.no

Fra:  arne arne@kvamme-gard.no
Sendt:  onsdag 30. mars 2022 15:09
Til:  Postmottak Alver
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mailto:arne@kvamme-gard.no
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Emne: Tilkjørte jordmassar til privat bustadtomt, g/bnr 142/19
 
Hei.
Viser til samtale med byggesaksvakta i dag, 30.03.22 vedr saka.
Kort oppsummert: For å gjera ferdig tomta utomhus, treng me tilkjørt jord til ca 150 kvm. av arealet,
anslagsvis 60 kbm.
 
Like nedom oss, i Kvamsliane, held entreprenør Magne Hope på med veganlegget. Dei har overskot med
reine jordmassar (er prøveteke), og det kan vere mogeleg å overta noko derifrå. Vilkåret deira er at me
har lov til å ta imot desse jordmassane, og at deira oppdragsgivar (Vestland fylkeskommune) godkjenner
dette som tillegg til eksisterande massedisponeringsplan for deira anlegg.
Me ber difor med dette om Alver kommune kan stadfeste at me kan ta i mot jordmassar som beskrivne
ovanfor i forhold til kommunalt regelverk. Takksam for raskt svar, då bortkjøring av massar frå
Kvamsliane skjer fortløpande.
Med helsing
Arne Magnar Kvamme
tlf 47460969
Sendt fra


